

WIJKRAAD “WATERKWARTIER”

Agenda en mededelingen voor het bijwonen van de algemene vergadering

Agenda voor de algemene vergadering wijkraad Dinsdag 16 december 19.30 uur in de Biezantijn

Agenda

- | | |
|--|----------------------|
| 1. Opening | Voorzitter |
| 2. Mededelingen aanwezig en afmeldingen | Voorzitter |
| 3. Notulen vergadering 11 november | Voorzitter |
| 4. Gemeente (feestdagen, veiligheid en terugkoppeling) | Wijkregisseur |
| 5. Update werkgroep afval | Margreet de Nijs |
| 6. Update Stations District Nijmegen | Gonny Schleedoorn |
| 7. Update luchtkwaliteit | Antoinette Doesborgh |
| 8. Rondvraag | |

Data nieuw seizoen:

Voorafgaand aan de vergaderingen komen we als bestuur bijeen om de agenda en mededelingen samen te stellen. Iedereen is welkom aan te sluiten of agendapunten en/of mededelingen in te sturen. Dit kan naar bestuur@wijkraadwaterkwartier.nl

Samenstellen agenda voor de vergadering: Maandag 10-12 uur
19 jan, 9 mrt, 4 mei

Wijkraadvergadering dinsdag 19.30-21.30
16 dec, 3 feb, 24 mrt, 19 mei

Bent u niet in de gelegenheid om de vergadering bij te wonen, dit graag melden aan het bestuur, bestuur@wijkraadwaterkwartier.nl



WIJKRAAD “WATERKWARTIER”

Agenda en mededelingen voor het bijwonen van de algemene vergadering

Mededelingen

- **Werkzaamheden Waterstraat 2026.** In 2026 zal zowel de waterstraat vanuit de Weurtseweg als het 2^{de} deel van De Biezantijn aangepast gaan worden ivm rioolwerkzaamheden. De gemeente staat in nauw contact met de voorzitter van de Wijkraad om de aanwonenden en de wijkraad up2date te houden van de ontwikkelingen en eventuele participatie. 22 december zal er met een kleine delegatie waaronder bewoners een wandeling door de straat plaatsvinden om het een en ander verder in kaart te brengen. Bij het eerste deel van de Waterstraat heeft dit al plaatsgevonden in 2025. Daar is de gemeente bezig met het definitief ontwerp en aanbesteding. De werkzaamheden zullen in 2026 starten in afstemming met Portaal ivm renovatie van de woningen in de straat.
- **Update Duet:** Er is een brief naar vanWonen gestuurd vanuit de klankbordgroep. Als wijkraad een deelnemer aan de klankbordgroep ondersteunen wij ook deze brief. In Januari wordt er een overleg gepland met vanWonen om de brief met elkaar te bespreken.
- **Update werkgroep Laan van Oost-Indië:** Er is op 11 november een tweede overleg geweest tussen een vertegenwoordiging van de bewoners en de betrokken gemeentelijke ambtenaars. Onderwerp van dit overleg was een tweede versie van een brief waarmee de gemeente wil reageren op de suggesties die namens de bewoners zijn gedaan om de verkeersveiligheid te verbeteren.

Als volgende stap zal de gemeente deze brief nu afronden en verspreiden onder de wijkbewoners. In de brief wordt aangegeven welke maatregelen op korte termijn genomen zullen worden om enkele probleempunten aan te pakken.

Er zijn echter ook meerdere punten die om ingrijpende maatregelen vragen die helaas op korte termijn niet mogelijk zijn. Die moeten wachten tot een later moment wanneer de weg zal worden aangepakt, bijvoorbeeld bij een eerstvolgend onderhoud. Hiertoe start de gemeente begin volgend jaar met een zogenaamde Verkenning naar maatregelen in combinatie met de nieuwe functie van de Laan van Oost-Indië als stadsstraat (met een maximumsnelheid van 30 km/uur). Dit zal opnieuw in overleg met de bewoners gebeuren. Verdere afspraken hieromtrent moeten nog worden gemaakt.

- **Samenwerkingsverband Wijken:** Pagina 3
- **Bezoek aan wijkraad Lent:** Pagina 4

Belangrijke mail adressen:

Bestuur Wijkraad Waterkwartier	Bestuur	bestuur@wijkraadwaterkwartier.nl
Voorzitter Wijkraad	Hernany H. vd W.	Voorzitter@wijkraadwaterkwartier.nl
Secretariaat Wijkraad	Julie K./Rita K.	Secretariaat@wijkraadwaterkwartier.nl
Penningmeester Wijkraad	Gé V.	Penningmeester@wijkraadwaterkwartier.nl
Agendacommissie Wijkraad	Werkgroep	agenda@wijkraadwaterkwartier.nl
Activiteitenfonds Oud-West:	Werkgroep	activiteitenfondsoudwest@gmail.com
Redactie de Wester:	Werkgroep	redactie@dewester.info
Wijkregisseurs West:		
Fysiek: Peter van Zanten	Team Oud-West	wijkregisseurwest@nijmegen.nl
Sociaal: Juul Martin		
Veiligheid: Koen Zwanenberg		
Wijk BOA Nijmegen West	Bas Derksen	d4.derksen@nijmegen.nl
Ruud Maassen	Portaal	ruud.maassen@portaal.nl

WIJKRAAD “WATERKWARTIER”

Agenda en mededelingen voor het bijwonen van de algemene vergadering

Verslag Samenwerkingsverband Wijken op 21 november 2025

Aanwezig: Bewoners Overleg Lindenholt Bewonerscomité De Wellenkamp Wijkraad Waterkwartier Bewonersgroep Benedenstad Wijkcomité Oost Belangenvereniging Weezenhof Wijkraad Neerbosch-Oost

De bijeenkomst heeft als uitgangspunt het vormen van een samenwerkingsverband tussen wijken. Doel van het samenwerkingsverband wijken is om elkaar steun te verlenen door het uitwisselen van kennis, informatie en ervaringen voor een goede samenwerking met de gemeente.

Mogelijke specialismen en ervaringen die andere wijken kunnen helpen Hierbij kan je denken aan: • Juridische deskundigheid • Zorg • Verkeersdeskundigheid • Bouwkundige ervaring • Relevante ervaringen De vraag is alleen of deskundigen kunnen worden ingehuurd op basis van een aan te vragen subsidie en of de betreffende specialisten zich hiervoor willen inzetten.

Wat speelt er in uw wijk? Tijdens het gesprek werden door de aanwezigen actuele situaties in de wijk aangegeven.

- Risico's waar rekening mee te houden in verband met de nabijheid van TPN-West • - -
- Verkeersveiligheid is in het geding door te hard rijden op het woonerf van en naar de tennis- en padelbanen. Ook op toegangswegen richting centrum.
- Participatie: ervaring is dat er weinig of geen informatie wordt gegeven. • Projectleider(s) niet afkomstig uit Nijmegen • Wachtlijsten parkeervergunningen • Kortingsprogramma Eiermarktgarage
- Speelplaats basisschool de Buut • Romeins gebeuren Kopsehof • Heiderijkstraat, genomen besluiten
- Uitspraak van Raad van State i.v.m. bestemmingsplan winkelcentrum Weezenhof
- Nieuwbouw 550 appartementen • Vernieuwingsgolf

Welke vervolgstappen? Binnen de eigen wijk op zoek te gaan naar mensen met een bepaalde deskundigheid en die bereid zijn mee te werken.

De rol van SPINN in het samenwerkingsverband en in het overleg met de gemeente. Het is niet de bedoeling de Stichting Participatie In Nijmegen (SPINN) “lastig te vallen” met situaties in de wijk zoals veiligheidssituaties, verkeersoverlast, geluidsoverlast, dealers, etc. In de ontwikkeling van gemeentelijke plannen binnen transitie zoals die van mobiliteit, energie, wonen, etc, kan onder andere in de voorbereidingsfase van een gemeentelijk besluit over een project, een lacune ontstaan in participatie. Is dat het geval, dan zal de betreffende wijk zich moeten afvragen wat er is misgegaan in de communicatie met de gemeente. Kan de gemeente geen reden geven waarom de kans werd gemist om te participeren, dan kunnen andere wijken worden gevraagd naar hun ervaringen. Zijn er op het onderwerp dezelfde ervaringen in meerdere wijken, dan zal aan SPINN kunnen worden gevraagd hoe de kaders zijn vastgesteld. Hierbij respecteren we meningen en genomen besluiten van andere wijken.

Hoe nu verder? Overleg met SPINN:- Een moment te plannen voor een bijeenkomst- Aanwezigen willen gelegenheid hebben tot het stellen van vragen a.d.h.v. dit verslag

Rondvraag Hoe wordt de samenwerking vorm gegeven? Wanneer een wijk vraagt voor een vrijblijvend advies om in het overleg met de gemeente, de mogelijkheid te geven uit te zoeken wat de reden is van het ontbreken van participatie. Wanneer er een structureel hiaat in participatie is ontstaan en dat ook ervaren wordt bij andere wijken kan aan SPINN worden gevraagd wat er is bereikt in het overleg met de gemeente. Gaat dit samenwerkingsverband als organisatie naar buiten treden? Het delen van kennis en de uitwisseling van adviezen is alleen bedoeld voor onderling overleg en om wijken een handvat te geven in het eigen overleg met de gemeente.

WIJKRAAD “WATERKWARTIER”

Agenda en mededelingen voor het bijwonen van de algemene vergadering

Bezoek aan wijkraad Lent:

Verslag bijeenkomst met wijkraad Lent 24-11-2025

In eerste instantie gesproken over de aanwezigheid van wijkregisseur tijdens bijeenkomsten van de wijkraad. Ook zij zien een afname van de aanwezigheid. Aangegeven dat wij het gesprek zijn aangegaan met de wijkregisseurs en dat we afspraken hebben gemaakt en dat die zijn vastgelegd. Afgesproken dat ik de afspraken naar de wijkraad zal toesturen. (gebeurd)

Daarna ook nog gehad over de mate van participatie en dat bewoners en ook wij het ervaren als een vorm van presenteren en informeren en dat van echte inspraak geen sprake is. Bestuursleden van de wijkraad Lent zitten in bestuur Spinn. Zij geven aan dat Spinn met de gemeente hierover volop in gesprek is maar dat het een leerproces is voor alle partijen. Ze herkennen wel wat ik aangeef. Zij hebben een stukje over Spinn wat zij in het wijkblad zetten. Zij sturen het naar ons door zodat wij het op de website kunnen zetten.

Ook nog over de samenwerking met andere wijkraden gehad en het initiatief van Bert D.. Aangegeven dat wij voor samenwerking zijn maar niet dat zaken in verschillende groepen worden besproken. Duidelijk moet zijn hoe de Bert de rol van beide partijen ziet en of Spinn zich daarin kan vinden.

Er is besproken dat Spinn op dit moment vooral procedureel werkzaam zijn. Op dit moment is er overleg met de hoofdrolspelers over participatie. In dit overleg zitten naast 2 bestuursleden van Spinn, twee wethouders, mensen van woningcorporaties, namens aannemers/projectontwikkelaars iemand van Klokgroep, 2 raadsleden en ambtelijke ondersteuning.

Daarnaast nog even gehad over BLVC plannen en hoe die meegenomen kunnen worden in de participatie. Aangegeven dat wij nu zien dat er weinig sturing op is van de gemeente. Dit onderwerp wordt ook meegenomen naar Spinn.

Na mijn inbreng over bovenstaande punten nog de rest van de vergadering bijgewoond. Enige zaken die zij bespraken en die voor ons misschien ook interessant zijn;

- Aanvraag subsidie bij de provincie voor wijkraden
- Mijn wijkplan wordt vervangen door een nieuw systeem per 01-01-2027
- Het met camera opnemen wijkraad overleggen zodat deze teruggekeken kunnen worden door mensen die niet aanwezig kunnen zijn bij de bijeenkomsten.
- Hun bijeenkomsten met de wijk zijn themabijeenkomsten. Bijeenkomsten hebben dus altijd een onderwerp.
- Welkomstassen weer oppakken. Hiervoor nieuwe brochure maken en de brochure ook koppelen aan de website.

Met vriendelijke groet,

Gé Vos

Bent u niet in de gelegenheid om de vergadering bij te wonen, dit graag melden aan het bestuur, bestuur@wijkraadwaterkwartier.nl

